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Referat fra bestyrelsesmøder mandag den 2. oktober 2023 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 

Dagsorden og referat 

 

Henrik (211), Stine (141), Hans Henrik (89), Natacha (86), Erling (85), Mads (83), og Siff (75).  

Afbud fra Christian (175). Mødet blev holdt i Hækmosen 2F. 

Dagsorden  

• Valg af referent – Erling (85). 

• Godkendelse af referater fra 5. juni og14. august 2023 – godkendt. 

• Velkommen til nye medlemmer og konstituering: Boligafdelingen: Formand: Henrik (211), 

best.medl:  Christian (175),  Hans Henrik (89), Mads (83), og Siff (75), suppleant Stine 

(141). Ejerforeningen: Formand: Siff (75), næstformand: Henrik (211), best.medl.: Hans 

Henrik (89) og Erling (85), suppleant: Natacha (86).  

• Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Intet. 

• To-Do liste:  Mads (83) rykkede for bedre overblik over udgifter og ønskede prioritering på 

budgettet af ”Need to have” og ”Nice to have” udgifter og at se kritisk på udgifter til 

fraflytning og løn sammen med KAB. Hans Henrik (87) taler snarest med Trine om den nye 

affaldsordning, så den kan vedtages på et nyt afd.møde/gen.fors. Det vil på sigt give lavere 

udgifter til renovation. Erling (85) ønskede arbejdet med vedvarende energi genstartet og 

foreslog solceller som råderet. Han taler med Christian (175) om status. Ny belægning kan 

vente til efter fjernvarme/jordvarme. Henrik (211) vurderede, at pleje af de grønne områder 

havde nået et passende niveau, og bad Erling (85) om at vurdere behovet for en ny plejeplan 

og områdeplan. 

• Mose-, KAB- og organisationsmøder: Intet 

• Eventuelt 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 6. november kl. 19 

 

 

 

 


